
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-05-02
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Britt Sjöqvist
Jakob Hedbom
Konstancija Kisonaite
Mattias Andersson
Muhammad Dabo
Pontus Westerholm

1. Britt Sjöqvist förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Britt Sjöqvist.

3. Till sekreterare för mötet valdes Pontus Westerholm.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Konstancija Kisonaite och
Muhammad Dabo.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Britt Sjöqvist.

7. Tävlingstillstånd Holmgång
Sedan förra mötet har SPIFF uppdaterat sin tävlingsansökan i enlighet med
SvHEMAf styrelses förslag. Styrelsen har per capsulam den 26/4 beviljat deras
ansökan om tävlingstillstånd.

8. Nyhetsbrev
Styrelsen diskuterade formerna för ett nyhetsbrev till medlemmarna. Det lär inte följa
ett fast schema utan skickas vid behov. Nya klubbar och kommande tävlingar bör
uppmärksammas. Påminnelser om att LOK-stöd och återstartsstöd från
Riksidrottsförbundet går att söka. Även information om SM, såsom ansökan från
klubbar att få hålla i SM, behöver skickas ut. Britt Sjöqvist åtog sig att skriva
nyhetsbrevet. Detta ska skickas ut så snart som möjligt.

Det ska också göras intervjuer med nya klubbar. Dessa ska publiceras på
Svenska Hema-Förbundets facebooksida. Dessa intervjuer ska nämnas i
nyhetsbrevet. Muhammad Dabo åtog sig att skriva frågor.

9. Uppdatera hemsidan
SvHEMAf hemsida behöver uppdateras. Flera sidor har ofullständig information eller
innehåller gammal information. Pontus Westerholm antog sig ansvaret att uppdatera
hemsidan. Muhammad Dabo ska fixa en uppdaterad lista över anslutna klubbar.
Hemsidan ska också uppdateras med en eventkalender. Pontus Westerholm,



Muhammad Dabo och Konstancija Kisonaite ska gå igenom hemsidan och
kontrollera vad mer som behöver uppdateras.

10. SvHEMAF:s syfte
Styrelsen diskuterade syftet med förbundet. Det lyftes bland annat att det behövs för
att anordna egna tävlingar och att förbundet ska agera intresseorganisation för
sporten. Pontus Westerholm ska kontakta Svenska Budo- och Kampsportsförbundet
om kostnader för att arrangera ett träningsläger på Bosön.

11. Bidrag
Styrelsen diskuterade hur föreningarna ska kunna söka bidrag till olika arrangemang.
Styrelsen ska gå igenom formulären för att söka bidrag och göra dem enhetliga.
Sidan “För föreningar” på hemsidan ska göras mer synlig och möjligheter att söka
bidrag ska lyftas fram.

Muhammad Dabo och Mattias Andersson lämnar mötet i förtid.

12. SM 2023
Britt Sjöqvist har varit i kontakt med UmeHFS om SM. Det diskuterades om förbundet
kan ge dem bidrag för att bekosta resa och boende till bra domare. Diskussionen ska
föras vidare via messenger.

13. Genomgång av att göra-lista
Britt har uppdaterat årshjulet. Att göra-listan gicks igenom och uppdaterades.

14. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

15. Datum för nästa möte
Datum och tid för nästa möte kommer bestämmas via messenger.

16. Britt Sjöqvist förklarade mötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Konstancija Kisonaite

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Muhammad Dabo

pontus.westerholm@gmail.com
Signature

brittsjoqvist@gmail.com
Signature

konstancia.kisonaite@gmail.com
Signature


